

### 聯合書院教職員聯誼會—新春團拜 22/2/2010 United College Staff Association —Lunar New Year Party



當日大會司儀書院資深導師陳耀武先生主持bingo遊戲。

Mr Chan Yiu-mo, Senior College Tutor and Master of Ceremony, conducting the bingo game.



聯合書院教職員聯誼會各委員及書院行政人員於新春團拜後合照。

Committee members of United College Staff Association and College administrative staff posed a group photo after the party.



教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授(右)致送bingo遊戲大獎予幸運兒。

Professor Barley Mak, Chairperson of United College Staff Association (right), presented the grand prize to the bingo game winner.

### 書院聚會—學生活動分享會 23/2/2010 College Assembly—Sharing on Student Activities



院長馮國培教授(右)致送致賀狀予系統工程及工程管理學系蒙美玲教授，恭賀蒙教授獲中國教育部頒發2009年度高等學校科學研究優秀成果獎。

Professor Fung Kwok-pui (right) presented a congratulatory certificate to Professor Helen M L Meng, Department of Systems Engineering and Engineering Management for winning the Higher Education Outstanding Scientific Research Output Award 2009 of the Ministry of Education of China.



本院校友屈經緯先生(04/計算機工程)鼓勵聯合同學踴躍申請果敢與奉獻獎。

College alumnus, Mr Wat King-wai (04/CEG) encouraged UC students to apply for the Courage and Contribution Award.



多個學生小組以不同形式向聯合同學介紹他們主辦的課外活動。

A number of student groups introduced different student activities to UC students.

